
                       Košický samosprávny kraj, Nám. Maratónu č. 1, Košice 
 
                                                                                                          Č.j.1720/2010-RU13/15768 
                                                             
 

 Z Á P I S N I C A 
                          z 3. zasadnutia finančnej komisie konanej dňa 14. júna 2010 
 
 
Počet prítomných členov:      12       /podľa prezenčnej listiny/ 
Počet neprítomných členov:    3                               
z toho ospravedlnení:              3                                        
 
 
 
K bodu 1 - Otvorenie 
Rokovanie komisie  otvoril a viedol predseda komisie Ing. Jozef Burian.  
 Navrhol doplnenie programu o bod č. 17 - Výsledky hospodárenia dopravcov v pravidelnej 
autobusovej doprave vo verejnom záujme v prvom štvrťroku 2010. 
                                                                                              Hlasovanie: Prítomní    -  12                                                                        
                                                                                                                   Za              -    12 
                                                                                                                    Proti           -     0 
                                                                                                                   Zdržal sa    -     0  
 
 
K bodu 2 – Správa o postupe financovania infraštruktúry Košického samosprávneho kraja zo 
zdrojov EIB v roku 2009 a predpoklad ukončenia Projektu ku koncu roka 2010 
Materiál uviedla p. Vajkunyová - vedúca referátu pre strategické investície a finančné riadenie 
projektov. Predložila návrh na prerozdelenie voľných zdrojov úveru EIB. Komisia odporúča 
materiál prerokovať podľa predloženého návrhu. 
. 
                                                                                              Hlasovanie:   Prítomní    -   12    
                                                                                                                      Za              -  12  
                                                                                                                      Proti           -   0  
                                                                                                                      Zdržal sa    -   0   
 
 
K bodu 3 - Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 
S navrhovanou úpravou rozpočtu oboznámila komisiu Ing. Karafová – vedúca odboru 
financií. Do navrhovanej úpravy sú premietnuté finančné prostriedky zo štátneho rozpočtu, 
dary OvZP, presuny zdrojov úveru EIB a presuny z centrálnej rezervy na riešenie havárií 
a iných nevyhnutných potrieb. Zároveň informovala o nepriaznivom vývoji daňových príjmov 
KSK.  Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 
                                                                                  

            Hlasovanie:   Prítomní    -  12  
                                                                                                                      Za             -   12  
                                                                                                                      Proti          -    0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -    0  
 



K bodu 4 – Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 
sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie KSK 2/2010 o poskytnutí dotácie na 
prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským 
zariadeniam 
Materiál uviedol Ing. Kandráč - vedúci odboru školstva. Navrhovaná zmena VZN súvisí 
s financovaním súkromných a cirkevných školských stravovacích  zariadení  na skutočný 
počet vydaných jedál. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve 
KSK. 
 
                                                                                               Hlasovanie:   Prítomní    -   12 
                                                                                                                      Za             -    12 
                                                                                                                      Proti          -     0 
                                                                                                                      Zdržal sa   -     0 
 
 
K bodu 5 - Plnenie úloh vyplývajúcich z Koncepcie rozvoja odborného vzdelávania na 
stredných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja a z toho 
vyplývajúce zmeny v sieti stredných škôl a školských zariadení Ministerstva školstva SR 
Materiál uviedol Ing. Kandráč – vedúci odboru školstva. Na otázku p. Buriana ohľadom 
majetku zrušených škôl, p. Süliho o stave počtu žiakov a p. Sobeka  ohľadom jedálne pre 
Špeciálnu školu internátnu vo Viničkách odpovedal Ing. Kandráč.  Komisia odporúča 
materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 
 

             Hlasovanie:   Prítomní    -   12 
                                                                                                                       Za             -    12 
                                                                                                                       Proti          -     0 
                                                                                                                       Zdržal sa   -     0 
 
 
K bodu 6 - Spolufinancovanie projektu zo štrukturálnych fondov EÚ - Európsky sociálny 
fond 
S projektom oboznámil prítomných Ing. Kandráč - vedúci odboru školstva. Ide 
o spolufinancovanie projektu z Európskeho sociálneho fondu vo výške 11 286,27 €. Na 
otázku p. Süliho o výške spolufinancovania KSK odpovedal Ing. Kandráč. Komisia odporúča 
materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 
 

              Hlasovanie:   Prítomní    -  12  
                                                                                                                        Za             -   12 
                                                                                                                        Proti          -    0 
                                                                                                                        Zdržal sa   -    0  
 
 
K bodu 7 - Vstup Košického samosprávneho kraja do združenia "Klaster automatizačnej 
techniky a robotiky z. p. o. Košice" 
S návrhom na vstup KSK do združenia oboznámil komisiu Ing. Ťapák – vedúci odboru 
regionálneho rozvoja  a plánovania. P. Süli požiadal o spracovanie zoznamu združení, kde je 
KSK členom. Komisia odporúča materiál prerokovať podľa predloženého návrhu. 

 



   Hlasovanie:   Prítomní    -    12 
                                                                                                                         Za               -   12 
                                                                                                                         Proti           -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa    -     0 
 
 
K bodu 8 - Návrh postupu transformácie Krajského osvetového strediska v Košiciach 
S materiálom oboznámila prítomných PhDr. Kovácsová – vedúca odboru kultúry 
a cestovného ruchu. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 
                                                                                  

              Hlasovanie:   Prítomní    -   12  
                                                                                                                        Za              -   12 
                                                                                                                        Proti          -     0 
                                                                                                                        Zdržal sa    -    0  
 
 
K bodu  9  -  Informatívna správa o Národnej stratégii regionálneho rozvoja Slovenskej 
republiky 
Materiál uviedol Ing. Ťapák - vedúci odboru regionálneho rozvoja a plánovania. Ide 
o strategický materiál k  plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja KSK. Komisia odporúča 
materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 
 

               Hlasovanie:   Prítomní    -   12  
                                                                                                                         Za             -    12 
                                                                                                                         Proti          -     0 
                                                                                                                         Zdržal sa   -     0  
 
 
 
K bodu 10 – Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho 
kraja na II. polrok 2010 
Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 
 

              Hlasovanie:   Prítomní    -  12  
                                                                                                                       Za             -    12 
                                                                                                                       Proti          -     0 
                                                                                                                       Zdržal sa   -     0 
 
 
 
K bodu 11 –  Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 
2010 
Plán úloh finančnej komisie na druhý polrok 2010  uviedol Ing. Burian – predseda finančnej 
komisie. Na otázku p. Süliho ohľadom častých úprav rozpočtu odpovedali Ing. Burian a Ing. 
Karafová. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 
 



             Hlasovanie:   Prítomní    -  12 
                                                                                                                       Za             -   12 
                                                                                                                       Proti          -    0 
                                                                                                                       Zdržal sa   -    0  
 
              
K bodu 12 - Správa o hospodárení Správy majetku Košického samosprávneho kraja, spol. s r. 
o. za obdobie od 01. 01. 2009 do 31. 12. 2009 
Materiál uviedla Ing. Špakovská -  konateľ spoločnosti. Výsledok hospodárenia spoločnosti 
za rok 2009 je strata vo výške 21 123 €, ktorá sa navrhuje riešiť z nerozdeleného zisku 
z minulých rokov a z fondu opráv a údržby. Na návrh poslancov p. Farkašovského a p. Süliho 
bola uložená úloha spracovať prehľad o spravovanom majetku, počte zamestnancov 
a  nákladoch na prevádzku vlastnej organizácie. Komisia odporúča materiál prerokovať 
a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
         

 Hlasovanie:   Prítomní    -  12 
                                                                                                                       Za             -   12 
                                                                                                                       Proti          -    0 
                                                                                                                       Zdržal sa   -    0  
 
 

        
K bodu 13 - Správa o hospodárení Správy nebytových priestorov, spoločnosť s ručením 
obmedzeným za obdobie od 01. 01. 2009 do 31. 12. 2009 
Materiál uviedla Ing. Sivoková -  konateľ spoločnosti. Výsledok hospodárenia spoločnosti za 
rok 2009 je zisk 16,79 €. Na návrh poslancov p. Farkašovského a p. Süliho bola uložená úloha 
spracovať prehľad o spravovanom majetku, počte zamestnancov a o nákladoch na prevádzku 
vlastnej organizácie. Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 

              
            Hlasovanie:   Prítomní    -   12 

                                                                                                                       Za             -   12 
                                                                                                                       Proti          -    0 
                                                                                                                       Zdržal sa   -    0  
 
 
 
K bodu 14 - Poverenie pre predsedu Košického samosprávneho kraja na schválenie riadnych 
individuálnych účtovných závierok a výročných správ akciových spoločnosti za rok 2009 
S uvedeným návrhom oboznámil komisiu Ing. Burian. Komisia odporúča materiál prerokovať 
a schváliť v Zastupiteľstve KSK.            

 
           Hlasovanie:   Prítomní    -  12 

                                                                                                                     Za             -   11 
                                                                                                                     Proti          -    0 
                                                                                                                     Zdržal sa   -    1  
 
 
 
 
 



K bodu 15 - Návrh na zrušenie príspevkovej organizácie Nemocnica s poliklinikou Spišská 
Nová Ves 
S predloženým návrhom oboznámila prítomných Ing. Karafová – vedúca odboru financií. 
Komisia odporúča materiál prerokovať a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 
 

           Hlasovanie:   Prítomní    -  12 
                                                                                                                     Za             -   12 
                                                                                                                     Proti          -    0 
                                                                                                                     Zdržal sa   -    0  
 
 
K bodu 16 - Doplnenie uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 68/2010 
zo dňa 19. 4. 2010 k materiálu "Informatívna správa o pravidelnej autobusovej doprave v 
Košickom samosprávnom kraji" 
Materiál uviedol Ing. Engel – vedúci odboru dopravy . Komisia odporúča materiál prerokovať 
a schváliť v Zastupiteľstve KSK. 

           Hlasovanie:   Prítomní    -  12 
                                                                                                                     Za             -   12 
                                                                                                                     Proti          -    0 
                                                                                                                     Zdržal sa   -    0 
 
 
K bodu č.  17  – Výsledky hospodárenia dopravcov v pravidelnej autobusovej doprave vo 
verejnom záujme v prvom štvrťroku 2010 
Ing. Engel poinformoval komisiu o výsledkoch hospodárenia dopravcov v I. štvrťroku 2010 
a predložil návrhy  na elimináciu  nepriaznivého vývoja ich hospodárenia. Na návrh predsedu 
komisie bolo odsúhlasené, aby sa Ing. Vavrek - člen finančnej komisie zúčastňoval na 
finančnom zúčtovaní s dopravcami.   Komisia zobrala materiál na vedomie. 
Výsledkami  hospodárenia dopravcov za I. štvrťrok 2010 sa zaoberala na svojom zasadnutí aj 
dopravná komisia, ktorá odporučila pripraviť návrh na 

a) zníženie počtu ubehnutých km v pravidelnej autobusovej doprave vo verejnom záujme 
v rozsahu do cca 5% a zvýšenie cestovného o 5%, 

b) zníženie počtu ubehnutých km v pravidelnej autobusovej doprave vo verejnom záujme 
v rozsahu do cca 10%. 

Finančná komisia žiada vykonať analýzu dopadov týchto opatrení a predložiť na jej 
rokovanie.  

           Hlasovanie:   Prítomní    -  12 
                                                                                                                     Za             -   12 
                                                                                                                     Proti          -    0 
                                                                                                                     Zdržal sa    -   0 
 
K bodu č. 18 - Rôzne, záver 
Predseda komisie navrhol  do Monitorovacieho výboru TERRA INCOGNITA za finančnú 
komisiu Ing. Vavreka.  
            

           Hlasovanie:   Prítomní    -  12 
                                                                                                                     Za             -   12 
                                                                                                                     Proti          -    0 
                                                                                                                     Zdržal sa   -    0 



         Členom komisie bol predložený prehľad o poskytnutých finančných prostriedkoch pre 
NsP. Plány konsolidácie spoločností  a spôsob zabezpečenia splácania poskytnutej návratnej 
finančnej výpomoci NsP Michalovce a.s., NsP Trebišov a.s. a NsP Rožňava a.s. boli vrátené 
príslušným subjektom na prepracovanie a budú predložené na nasledujúcej finančnej komisii. 
Predseda komisie poďakoval prítomným a ukončil rokovanie finančnej komisie.  
 
 
 
 
V Košiciach  14.06.2010    
 
 
 
Ing. Mária  Karafová                                                                       Ing. Jozef Burian 
    tajomník komisie                                                                         predseda komisie 
                        
 
 


